



寶翠園
THE BELCHER'S

The Management Office of The Belcher's
Management Office, Tower 1, Podium,
The Belcher's, 89 Pok Fu Lam Road, Hong Kong.
Tel: (852) 2542 7238 Fax: (852) 2542 7188

Our Ref: BEL/CH/2020/05/029N
Date: 26 May 2020

To : All Residents of The Belcher's
From : The Belcher's Club

Re-opening of Partial Clubhouse Facilities in Phases (Phase 5)

Please be informed that partial facilities of The Belcher's Club will be re-opened in phases as follows:

Phase 5: 28 May 2020 (Thursday)

Partial Re-open Facilities	L10	Indoor Swimming Pool and Outdoor Swimming Pool
----------------------------	-----	--

The Belcher's Club will continue to place disinfectant carpets and alcohol-based hand gel for residents use. In order to reduce the risk of pandemic spreading, part of the Clubhouse reopening facilities will be cleaned and disinfected every hour. Other special arrangement are as follows:

<u>Venue / Facilities</u>	<u>Special Arrangements</u>
Outdoor Swimming Pool and Indoor Swimming Pool	<ol style="list-style-type: none"> 1. The maximum capacity of the swimming pool will be 215 pax. The Belcher's Club will prohibit residents from entering the swimming pool when reaching the limit. 2. The Outdoor Children Leisure Pool will be closed until further notice.(Subject to the recommendation form related government authority) 3. We will keep the distance of sunlounger at 1.5m. 4. Alcohol-based hand gel will be provided at the swimming pool entrance. 5. Enhance cleaning and disinfection of the swimming pool after each session.
Changing Room Facilities	<ol style="list-style-type: none"> 1. Residents are advised to keep their belongings in other container (eg. Bag) before placing inside the locker. 2. Enhance cleaning and disfection of shower cubicle. 3. Deploy a pedaled rubbish bin for disposal of used face mask.

To ensure the health for those who using the Clubhouse facilities, residents are required to wear masks (except using sport facility) when entering the Clubhouse. A thermal detection camera is installed at the entrance of Clubhouse to monitor the body temperature of residents entering the Clubhouse. Besides, a lifeguard will be deployed at the water curtain area to take a second body temperature measurement before residents entering the swimming pool.

Should you have any enquiries, please feel free to contact Clubhouse Staff at 2542 7228.


FK/kh

Notice post until further notice



寶翠園
THE BELCHER'S

The Management Office of The Belcher's
Management Office, Tower 1, Podium,
The Belcher's, 89 Pok Fu Lam Road, Hong Kong.
Tel: (852) 2542 7238 Fax: (852) 2542 7188

檔案編號 : BEL/CH/2020/05/029N

日期 : 2020年5月26日

致: 寶翠園各住戶
由: 寶翠會

會所部份設施分階段重新開放(第五階段)

茲通知各住戶，寶翠會將於以下日期分階段重新開放以下部分設施:

第5階段: 2020年5月28日(星期四)

部份重開設施	L10	室內游泳池及室外游泳池
--------	-----	-------------

寶翠會將繼續擺放消毒地毯及酒精搓手液供各住戶使用。為減低疫症傳播風險，會所部份重開設施將**每小時進行清潔及消毒工作**，其他安排如下:

場地 / 設施	特別安排
室內游泳池及 室外游泳池	<ol style="list-style-type: none">1. 會所將調低每節入場人數至最高 215 人，達到此上限時，會所將暫停泳客進入游泳池；2. 室外兒童游泳池將暫停開放直至另行通知(按政府部門建議)；3. 每張沙灘椅之間距離相隔 1.5 米；4. 於游泳池入口處將擺放一酒精消毒搓手液供各住戶使用；5. 於每節游泳池節數後，將安排清潔職員進行清潔及消毒工作。
更衣室設施	<ol style="list-style-type: none">1. 建議各住戶將其個人物品放在適當的容器內(例如袋)才放入儲物櫃；2. 加強沖身格清潔及消毒；3. 於更衣室將擺放一腳踏式有蓋垃圾桶供住戶棄置口罩之用。

為確保各使用會所設施人士健康著想，請各住戶於逗留會所期間(正使用運動設施除外)必須配戴口罩。會所入口已安裝紅外線裝置監測進入會所住客的體溫。同時，救生員亦會於住戶進入泳池前在水濺位置進行第二次體溫量度。

如有任何查詢，歡迎致電 2542 7228 與會所職員聯絡。


FK/kh

此通告張貼至另行通知